
Protokół   Nr 41/2014 

 
z  sesji   Rady Miejskiej  w Sławnie  odbytej w dniu  14  lutego  2014 r.   
 -   pod  przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej  -  Przewodniczącej  Rady. 

  
   
Sesję  rozpoczęto o  godz.  9 00    zakończono  o  godz. 9 25     

 
Sesja  odbywała się  w budynku  Urzędu  Miejskiego.  
 
Na stan  15  radnych   -   udział  w sesji  wzięło  15  radnych. 
                                                                                                                                                           
     Ponadto w sesji  udział  wzięli :  

---------------------------------------- 
 
  Burmistrz  Miasta,  z- ca Burmistrza, Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Wybrzeże”  w Sławnie, Prezesi Spółek Miejskich, dyrektorzy i kierownicy  
jednostek organizacyjnych, pracownicy UM  oraz   przedstawiciele  prasy.  
                                                                                                                                                           
                                                                        /   listy obecności  w  załączeniu  / 
  
 

    Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca  stwierdziła, że  na sali obecnych 
jest  15  radnych  -  co  stanowi  quorum  do podejmowania  prawomocnych  
uchwał.    
 
 

 Porządek  obrad : 
 
1.Przyjęcie  porządku  obrad.     
2. Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji.    
3.  Interpelacje  radnych.    
4. Wolna Trybuna.   
5.Podjęcie  uchwał  w  sprawie : 

a/uchwalenia  Miejskiego Programu  Przeciwdziałania Uzależnieniom                  
i Przemocy  na 2014 rok,    
b/ ustalenia na terenie Miasta Sławno liczby punktów sprzedaży napojów  
alkoholowych  oraz    zasad  usytuowania miejsc  sprzedaży i podawania tych   
napojów,   
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c/ podwyższenia kryterium  dochodowego  uprawniającego do przyznania   
nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w formie  świadczenia    
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim  
programem  wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania      „ Pomoc  
państwa w zakresie  dożywiania”  na lata  2014  -  2020,  
d/ określenia zasad zwrotu  wydatków poniesionych na pomoc w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych osób  
objętych  wieloletnim programem wspierania finansowego gmin   w zakresie  
dożywiania „ Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata  2014  -  2020,  
e/  programu  osłonowego „ Pomoc Miasta Sławno  w zakresie dożywiania na  
lata  2014  -  2020,  
f/  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  Sławieńskiemu  na zakup sprzętu  
medycznego dla Szpitala Powiatowego w  Sławnie,     
g/ zmieniająca  uchwałę Nr XXXVI/ 199/ 2009 Rady  Miejskiej   w Sławnie         
z  dnia  04 lutego 2009 r.  w sprawie  przyjęcia  „ Programu usuwania  wyrobów  
zawierających  azbest dla Gminy Miejskiej w  Sławnie na lata  2008  -  2032”, 
h/ przebudowy  chodnika  przy ul. Gdańskiej w mieście Sławno od przejazdu 
kolejowego   w kierunku zjazdu z drogi krajowej nr 6,    
i/   zmiany Statutu Miasta  Sławno,                
j/  zmiany budżetu  miasta  na   2014  rok,                  
k/  zmiany  Wieloletniej   Prognozy Finansowej Miasta  Sławno,   
l/ zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej                   
w  Sławnie  na   rok  2014,       

   -  przedłożenie   planów  Komisji  stałych  Rady  Miejskiej    na 2014 rok,      
    ł/  przyjęcia  ramowego  planu  pracy  Rady  Miejskiej  na   rok  2014   i  sposoby 

jego realizacji.    
 6.Informacja o działalności  Komisji  Rady  Miejskiej  w Sławnie  za   IV kw.  2013 r. 
 7.Informacja  o realizacji  Uchwał  Rady Miejskiej  w  Sławnie  za   IV  kw. 2013 r. 
 8. Informacja  o pracy  Burmistrza  Miasta   za  IV  kw.  2013 r.          
 9. Odpowiedzi  na  interpelacje  radnych.      
          10. Wnioski  i  zapytania  radnych.    

Ad.1 
-------   

             Jednogłośnie   przyjęto  dzisiejszy  porządek  obrad.   
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Ad.2 
------           

Do zapisu  protokołu  z  poprzedniej  sesji   uwag  nie  zgłoszono. 
Jednogłośnie  przyjęto  w  wersji  przedłożonej. 

      

Ad.3 

-------                            

         Interpelacje  radnych.   
 

1. Radna  Maria  Poprawska  -   przekazała  uwagi  i obawy mieszkańców, 
które dotyczą   jakości wykonywanych prac drogowych – a zwłaszcza 
układania  bruku kamiennego na ul. Basztowej, gdzie już jest wiele ubytków. 
Są  dziury – a nie ma  tych kamieni, które były położone, a  wiele jest takich 
ruchomych, które z czasem  mogą wypaść.      

To samo  dotyczy ul. Jedności  Narodowej -  co nawet zagraża to 
bezpieczeństwu, bo jak  spod koła dużego samochodu  wypadnie kamień, to 
może  narobić  dużo  nieszczęścia.   
                                                            

Ad.4        
--------     
 
                      W  ramach  „Wolnej  Trybuny ” głosu  nie  zabrano.    

       
Ad. 5                                   
-------              

Przedłożone projekty uchwał były szczegółowo przeanalizowane na     
posiedzeniach Komisji stałych Rady, na których  uczestniczył p. Burmistrz,  
p Skarbnik, oraz  pracownicy Urzędu, którzy na  bieżąco  udzielali wyjaśnień          
i  odpowiedzi na zadawane  pytania radnych.  Powyższe   projekty  zostały  
zaopiniowane   pozytywnie.     
 
                                                                 

  Ad. 5 a 
 ----------    

       Rada   jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr XLI /215 /2014  w sprawie 
uchwalenia  Miejskiego Programu Przeciwdziałania Uzależnieniom                    i 
Przemocy  na 2014 rok.                                                                        

                 /  uchwała  w załączeniu     
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  Ad. 5 b 
  ----------    

    W wyniku głosowania  -   jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr XLI /216 / 
2014  w sprawie  ustalenia  na  terenie  Miasta Sławno liczby punktów 
sprzedaży napojów  alkoholowych  oraz  zasad  usytuowania miejsc  sprzedaży                    
i podawania tych   napojów.  

                 /  uchwała  w załączeniu  /    
Ad. 5 c      
---------- 

              Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  XLI / 217 / 2014  w sprawie 
podwyższenia kryterium  dochodowego  uprawniającego do przyznania   
nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w formie  świadczenia    
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim  
programem  wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania  „ Pomoc  
państwa w zakresie  dożywiania”  na lata  2014  -  2020.  

 
                                                                                   /   uchwała  w  załączeniu  /   
Ad. 5 d 
--------- 

           Rada   jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr XLI /218 / 2014 w sprawie 
określenia zasad zwrotu  wydatków poniesionych na pomoc w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych osób  
objętych  wieloletnim programem wspierania finansowego gmin   w zakresie  
dożywiania „ Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata  2014  -  2020.  
 

                                                                                      /   uchwała  w  załączeniu  /   
Ad. 5 e 
--------- 
     Jednogłośnie   podjęto    Uchwałę  Nr XLI/219/2014   w sprawie  programu  
osłonowego „ Pomoc Miasta Sławno  w zakresie dożywiania na  lata  2014  -  
2020.  

Na  wspólnym  posiedzeniu Komisji RM w dniu wczorajszym – w załączniku do 
projektu   w/w  Uchwały  dokonano zmiany w rozdziale  I pkt. 4 – który po 
zmianie  otrzymuje brzmienie : „ 4. Zabezpieczenie podstawowych potrzeb 
życiowych rodzin i pozostających na ich utrzymaniu dzieci w celu zapobieżenia 
zjawisku niedożywienia dzieci i uczniów ”.      

      /   uchwała  w  załączeniu  /                      
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Ad. 5 f 
----------    

    Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr XLI  /220 / 2014  w sprawie   udzielenia 
pomocy  finansowej  Powiatowi  Sławieńskiemu  na  zakup sprzętu  
medycznego dla Szpitala Powiatowego w  Sławnie.     

 
         /  uchwała  w załączeniu  /    

Ad 5 g  
--------- 

    Rada  jednogłośnie podjęła   Uchwałę  Nr XLI / 221 / 2014  zmieniającą  
uchwałę Nr XXXVI/ 199/ 2009 Rady  Miejskiej   w Sławnie    z  dnia  04 lutego 
2009 r.  w sprawie  przyjęcia  „ Programu usuwania  wyrobów  zawierających  
azbest dla Gminy Miejskiej  w  Sławnie na lata  2008  -  2032”. 
 

                                                                                   /   uchwała  w  załączeniu  /   
Ad. 5 h 
----------      

    Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  XLI /222 / 2014  w sprawie  
przebudowy  chodnika  przy ul. Gdańskiej w mieście Sławno od przejazdu 
kolejowego   w kierunku zjazdu z drogi krajowej nr 6.   

 
         /  uchwała  w załączeniu  /    

Ad 5 i  
--------- 

    Rada  jednogłośnie podjęła   Uchwałę  Nr XLI / 223 / 2014   w sprawie 
zmiany Statutu Miasta  Sławno. 

        /  uchwała  w załączeniu  /   
Ad. 5 j 
----------   

    Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  XLI/ 224 / 2014  w sprawie zmiany 
budżetu miasta  na  2014 rok.   

 
         /  uchwała  w załączeniu  /    

Ad 5 k 
--------- 

    Rada  jednogłośnie podjęła   Uchwałę  Nr XLI / 225 / 2014   w sprawie 
zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta Sławno.  

          / uchwała  w załączeniu / 
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Ad 5 l 
--------- 
 

    Rada  jednogłośnie podjęła   Uchwałę  Nr  XLI / 226 / 2014   w sprawie 
zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej   w  Sławnie  na   
rok  2014.    

                   / uchwała  w załączeniu  / 
 

    Następnie    Przewodniczący  Komisji   / zgodnie  ze Statutem Miasta Sławno /  
 przedłożyli  plany  pracy  stałych  Komisji   Rady  na  2013  rok  :           
      
-  B. Kallaur           -   zapoznała  z  treścią  planu  Komisji  Gospodarki i Budżetu,  
-  B. Konfederak    -   przedłożyła  plan  pracy  Komisji  Socjalnej,    
-  W. Śledź              -   odczytał    plan   Komisji  Spraw   Publicznych.   
 
                                                                      /   plany pracy   Komisji  w  załączeniu  /     
 Ad. 5 ł                                                                               
----------  
           Jednogłośnie  podjęto   Uchwałę   Nr XLI  /227 /2014    w  sprawie   przyjęcia  
ramowego  planu  pracy  Rady  Miejskiej  na  rok  2014   i  sposoby  jego  realizacji.           
                                                                                
                                                                            /  uchwała   w  załączeniu   /                  
 Ad.6 
 -------- 
          Sporządzone  pisemne  informacje  o działalności  Komisji  RM   za  IV kw.  
2013  r. będą  stanowić  załącznik do  niniejszego  protokołu.    
 
                      / informacje  w  załączeniu  /       
Ad.7 
 ------ 
             Do  sporządzonej  informacji   o realizacji  Uchwał  Rady  Miejskiej                
w  Sławnie  za  IV   kw. 2013 r.  uwag  nie  wniesiono, jednogłośnie  przyjęto           
w wersji    przedłożonej.      
      
    
                                                                                /  informacja  w  załączeniu  / 
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 Ad. 8 
-------  



     Otrzymaną   informację  dot.  pracy  Burmistrza  Miasta  Sławno  za  IV  kw.  
2013 r.  przyjęto  jednogłośnie.   
                                                                               /  informacja  w  załączeniu  /                            
Ad. 9 
-------                                

Odpowiedzi   na  interpelację   zgłoszoną przez  radną Marię Poprawską       
udzielił   Burmistrz  Krzysztof   Frankenstein.   
Odnośnie  jakości  wykonywanych usług drogowych  poinformował, że jeśli są jakieś  
mankamenty -  to muszą  być  one usunięte.  Jest  to na gwarancji –  więc będą 
poczynione wszelkie  działania – żeby  to zostało  poprawione. Także musi być na to 
odpowiednia pora,  bo  w tej chwili   te  warunki nie pozwalają na takie działanie. 
Generalnie  - nie wiadomo co się  dzieje, bo  to najlepsze firmy wykonują te  prace,    
a my staramy się pilnować tego należycie. Nie mniej jednak    obserwując inne drogi 
w województwie zachodniopomorskim  to  podobne  sprawy  występują       także  w 
Jarosławcu,  Darłowie,  Szczecinie  czy  w Koszalinie. Prawdopodobnie  jest to 
skutek już nie posiadania przez dzisiejszych  rzemieślników takich umiejętności jak 
kiedyś. Ale  z drugiej strony  też jest to na pewno sposób eksploatacji -  gdzie 
kierowcy  np. hamują   gwałtownie co można zaobserwować między innymi  przy  
bankomacie  na ul. Jedności Narodowej i nie ma siły, żeby to nie pracowało.  
Samochody podjeżdżają dynamicznie i dynamicznie  odjeżdżają. Jest kilka takich 
punktów, gdzie już traktujemy to jako norma –  i  jak przychodzi  wiosna to trzeba to  
po prostu naprawiać. Nie są to  jednak wielkie problemy, bo  trzeba  też na to 
spojrzeć obiektywnie.  Cała droga jest wykonana rzetelnie  łącznie z całą podbudową, 
odwodnieniem itd. 
W/w  zapewnił,  że  wszystkie  mankamenty muszą być usunięte i  będą usunięte.      
 
Ad. 10   
 ------   

                                      Wnioski  i  zapytania radnych.  
                                        Wniosków  ani zapytań  nie  zgłoszono.    
 
   W związku  z  wyczerpaniem  porządku  dziennego  Przewodnicząca zamknęła  
obrady.                                                                                                           
 
Protokołowała :                                                                                                    
Teresa  Ożóg 


